
 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna Solvändan  
den 9 februari 2023 , Eken 

 
Närvarande:  Ordf  Anders Bergzén,  Kerstin Eriksson, Lena Sjölinger, Gunnel Nyberg, Bengt 
Jönsson, Githa Dagmalm, Barbro Knutsson,  Per-Olof Ohlsson och Kennet Nyberg 
 
Frånvarande: Bertil Johansson och Ann-Katrin Strömblad Ekwall 
Adjungerad:  Leif Yngvesson, valberedningens ordf 
 

§ 1.  Mötet öppnas. 
 
Ordf Anders Bergzén öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 

§ 2.  Godkännande av dagordningen 
 
Dagordningen godkändes med ett tillägg under övrigt. Bilaga 1
   

§ 3.  Godkännande av protokoll från föregående möte 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 4.  Inkomna skrivelser 
 
A. Senioren 
Digital folkhälsokonferens den 15 febr. Lämnat till Må Bra-gruppen. 
 
B. Förbundet SPF 
Många erbjudanden om digitala cirklar om ”Tillsammans - Mindre ensam”. 
Marie Olofsson från Förbundet efterlyster de olika föreningarnas digitaliseringsansvariga. 
SPF Solvändan anmäler Githa Dagmalm för detta uppdrag. Meddelar detta till Jan Pilemyr 
och Bo Fungmark så det läggs in i medlemsregistret.  
Numera ska var och en kunna korrigera sina medlemsuppgifter så det blir rätt i 
medlemsregistret, informera om detta på kommande möten.  
Digital utbildningskonferens för studieombud och utbildningsansvariga i distrikt och 
föreningar den 21 mars. Våra studieledare informerade om detta. 
 
C. Kalmar distriktet  
Webbinarium till samtliga medlemmar 7 mars ang 1177.se. Ska vi anordna något gemensamt 
på Eken om detta? 
Distriktets årsstämma i Oskarshamn 22 mars. Lena Sjölinger, Githa Dagmalm, Barbro 
Knutsson, Per-Olof Ohlsson och Anders Bergzén kommer att anmälas.   
 

 
 



 
 

§ 5. Rapporter/information/annonsering 
 
A. Ekonomi.  
Kassör Lena Sjölinger redogjorde för det ekonomiska läget. Utfallet för 2022 diskuterades 
liksom den kommande budgeten för 2023. Behov av att höja årsavgiften liksom avgiften vid 
månadsträffarna. Senaste årsavgiften höjdes var 2019.  
Ersättning för anmälningsavgift till olika sportarrangemang gäller endast deltagande i SM-
spel.  

  
B. Eken.  
Lena Sjölinger redogjorde för Ekens ekonomi, i dagsläget finns 22500 kr på kontot. Fr o m 
mitten av augusti ska Eken få tillgång till de två rummen på ca 170 m2, som för närvarande 
disponeras av annan hyresgäst, i samband med det bör vi räkna med förhöjd hyra.  
 
C. Samverkan, flyktingar, utsatta människor 
Mörbylånga kommuns samverkansmedlemmar, där SPF Solvändan ingår, har haft ett 
ytterligare möte på/i kommunhuset i Mörbylånga. 
Anders Bergzén representerar Solvändan, det var sju olika organisationer som deltog. 
Flyktingboendet på Älvan fungerar bra, idag är det 12 familjer som bor kvar där, kan 
tillkomma ytterligare femton nya flyktingar. 
På mötet diskuterades också möjligheter att bistå, hjälpa, kommunens ensamstående 
människor, och här var vi alla eniga om att hjälpa till på olika sätt. 
 

§ 6. Planering månadsträffar/fester/sammankomster m.m. 
 
A. Årsmötet 19 februari 
Diskuterade förberedelserna inför årsmötet, allt verkar vara under kontroll. Samling kl 10.  
Valberedningens ordf Leif Yngvesson ville få klarlagt några frågor inför årsmötet.  
  

§ 7. Policyfrågor/styrelse/kommittéer/cirklar/aktiviteter 
 
A. Årsmöte Ölands idrottskrets  
Två personer inbjudna, Anders Bergzén + någon från bowlsen anmäles. 
 

§ 8. Medlemsrekrytering/medlemsregister 
I dagsläget 964 medlemmar men vi får avvakta det korrekta resultatet tills alla betalt sin 
avgift efter påminnelse.  
 

§ 9. Övrigt  
Finns intresse bland Solvändans medlemmar om att starta en gymnastikcirkel? Ber Ami 
Bachér att vid lämpligt tillfälle efterlysa på facebook och appen om detta. I dagsläget finns 
ingen ledare.  
Barbro Knutsson tog upp frågan om sandning utanför entrén till Eken efter att en kvinna 
ramlat och skadat sig. Kan vara milt på dagen men fryser på senare under dagen. Hink med 
sand ståendes innanför dörren så kan resp aktivitet/cirkel själva sanda. Ber Eken-gruppen 
hämta sand vid återvinningen. Även kontrollera att belysningen fungerar.  



 
 

Ingrid Johansson på Wasa seaside bjuder in 2 personer från olika föreningar till ett 
informationsmöte därstädes den 20 mars kl 14.30. Barbro Knutsson och Gunnel Nyberg 
deltar. 
Information på underhållare har inkommit till ordföranden samt rabatterad entreavgift till 
Kalmarrevyn.  
 

§ 11. Mötet avslutas 
 
Ordf Anders Bergzén tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Nästa  möte är ett konstituerande möte den 23 febr  kl 9:30    
  
 
 
 
Anders Bergzén Gunnel Nyberg 
Ordförande Sekreterare 
 

    


